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Tijdens deze bewonersavond hebben we verder gesproken over het veranderende uitzicht als gevolg 
van de inrichting voor het gebied bij Saerdam en de woningbouwontwikkeling bij Meerdijkhaven. 
Aanleiding hiervoor is het op te stellen stedenbouwkundig plan en (daarna) het bestemmingsplan voor 
Waterfront Kust. Voor deze bijeenkomst hadden 58 bewoners zich aangemeld.  
 
Na een plenair gedeelte waar gespreksleider André Rijsdorp de opening verzorgde volgde er een 
presentatie door Anne Marie van der Weide, directeur landschap architectuur bij Mecanoo architecten. 
Zij liet aan de hand van artist impressions zien hoe het uitzicht er vanaf de woonkamers van Saerdam 
en de appartementen en woningen aan Galjoen 7 en 9 eruit zou komen te zien, bij de verschillende 
opties. Na deze presentatie konden de bewoners in gesprek gaan met de aanwezige architecten van 
Mecanoo. Hier werd volop gebruik van gemaakt.   
 
De reacties op de plannen waren verschillend. Bewoners gaven aan zich zorgen te maken over 
overlast door wildparkeren, extra scooters en fietsers, geluid, waardevermindering van de woningen 
en rommel als er een strand gerealiseerd wordt bij Saerdam. Ook vragen de bewoners zich af hoe het 
gaat met handhaving in het gebied, het onderhoud van de openbare ruimte en waarom dit strand niet 
gerealiseerd kan worden in de nog nieuw te bouwen wijk bij Meerdijkhaven. 
 
Ideeën die werden aangedragen, waren het verbreden van de huidige zwemsteigers, het extra 
plaatsen van bankjes, een boulevard in plaats van strand en het verplaatsen van de cruiseschepen. 
Scenario 2B, waarbij de autoweg op Oostvaardersdijk verdwijnt, heeft een lichte voorkeur. 
 
 
 


